
Debatowali nad strategią województwa
łódzkiego

Piotrków Trybunalski był kolejnym miastem w naszym regionie, w którym odbyły się konsultacje
społeczne w sprawie aktualizacji Strategii Rozwoju Województwa Łódzkiego 2030. To jeden z
najważniejszych dokumentów strategicznych dla każdej z jednostek samorządowych w naszym
województwie.

— Przypomnę, że między innymi nasz Miejski Obszar Funkcjonalny to taka forma, która została
ujęta w tej strategii  i dzięki temu nasze miejcowości, ale i 25 innych będą miały dodatkowe
finansowanie. Jest to dokument, który wyznacza ramy rozwoju naszego miasta. Po zapoznaniu się z
projektem będziemy wnosili do niego swoje uwagi, tak by jak najsprawniej i najpewniej
zabezpieczyć interesy w rozwoju naszego miasta — mówiła Katarzyna Szokalska,
dyrektorka Biura Rozwoju Miasta i Inwestycji. 

Podczas spotkania najważniejsze założenia strategii omawiał Marcin Pawlak, dyrektor Biura
Rozwoju Regionalnego Województwa Łódzkiego. Na liście zadań są m.in. zwiększenie o tysiąc
liczby dróg rowerowych na terenie województwa, poprawa retencjonowania wód, rekultywacja
zbiorników czy wprowadzenie nadrzewień. 

— W Piotrkowie Trybunalskim widzimy bardzo duży potencjał rozwoju usług. Oczywiscie model
struktury funckjonalno-przestrzennej, który chcemy wprowadzić zawiera zagadnienia związane z
rozwojem całego województwa, niemniej Piotrków na tej mapie wskazany jest jako jeden z siedmiu



bardzo ważnych ośrodków, które mają olbrzymi potencjał rozwojowy — mówił dziennikarzom
Marcin Pawlak, dyrektor Biura Rozwoju Regionalnego Województwa Łódzkiego.

Udział w spotkaniu wzięli także m.in. prezydent Juliusz Wiernicki, wiceprezydent Piotr Kulbat,
wójtowie gmin w powiecie piotrkowskim czy gmin sąsiadujących z naszym powiatem. 
 


